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Zápis ze 14. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská 
Nová Ves, konaného 20.12.2012 v 18.00 hod. 

v sokolovně v Moravské Nové Vsi.

Přítomni: Glos Jaroslav
Gréeová Eva
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Petrjánošová Soňa, Mgr.
Špačková Kučerová Eva MUDr.
Šrámek Pavel, Bc.
Valihrach Milan
Vaněk Radek, Ing.

Omluveni: Krutáková Jana, Ing.
Sládek Tomáš, Ing.
Tuček Jan
Zugar Pavel, Ing.

Neomluveni:

Ověřovatelé: Kučera Jaroslav
Valihrach Milan

Zapisovatel: Janulíková Martina

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 14. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse.

14. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci 
obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 11 členů, 4 jsou omluveni.
Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Starosta přednesl návrh upraveného programu 14. veřejného zasedání, navrhl vypustit body 
ohledně obecně závazné vyhlášky č. 3/2012 o regulaci hlučných činností spočívajících v 
provozu plynových děl pro plašení špačka obecného ve vinicích a obecně závaznou vyhlášku
č. 4/2012 o omezení konzumace alkoholu na veřejných prostranstvích, jelikož ještě nepřišlo 
vyjádření z odboru kontroly a dohledu ministerstva vnitra, které dohlíží na správnost těchto 
vyhlášek. Na žádost p. Vaňka nebude přednesena zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva.
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Program 14. veřejného zasedání zastupitelstva:

  1. Zahájení
  2. Volba předsedy Finančního výboru zastupitelstva 
  3. Návrh rozpočtu na rok 2013
  4. Návrh rozpočtového opatření č. 4/2012
  5. Rozpočtový výhled
  6. Obecně závazná vyhláška č. 2/2012
  7. Zřizovací listina Základní a Mateřské školy Moravská Nová Ves 
  8. Převody majetku 
  9. Zpráva Finančního výboru zastupitelstva
10. Různé
11. Připomínky členů zastupitelstva
12. Připomínky občanů
13. Závěr

Starosta městyse informoval o rezignaci p. Mgr. Jiřího Fily na funkci člena zastupitelstva.
Prvním náhradníkem je p. MUDr. Špačková Kučerová, kterou starosta přivítal a požádal o 
složení slibu.
Starosta přečetl slib a p. MUDr. Špačková Kučerová jej ztvrdila slovem - slibuji.

Starosta městyse vyzval zastupitele, zda mají připomínky k upravenému programu zasedání.
Žádné připomínky vzneseny nebyly.

Usnesení č. 1/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo upravený program 14. 
veřejného zasedání zastupitelstva městyse.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Jaroslava 
Kučeru.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Kučera

Usnesení č. 4/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Milana 
Valihracha.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Valihrach
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Usnesení č. 5/14/2012
Členové Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves berou na vědomí zápis z posledního 
jednání konaného 24.10.2012.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 2 programu – Volba předsedy Finančního výboru zastupitelstva

Rezignací p. Mgr. Jiřího Fily na členství v zastupitelstvu přišel finanční výbor o svého 
předsedu. Předsedou finančního výboru musí být člen zastupitelstva, navržen je p. Maděřič, 
který s navržením souhlasí.

Usnesení č. 6/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo p. Jana Maděřiče předsedou 
Finančního výboru zastupitelstva.

H: 9 pro 0 proti 2 zdrželi se
Ing. Vaněk
Maděřič

Nový předseda Finančního výboru zastupitelstva p. Maděřič navrhl na nového člena 
finančního výboru p. Vlastu Valnou a p. Veroniku Vojtěškovou. Starosta městyse vyzval 
zastupitele, zda mají návrhy na jiné kandidáty do členství finančního výboru. Jiný kandidát 
navržen nebyl.

Usnesení č. 7/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo p. Vlastu Valnou členkou Finančního 
výboru zastupitelstva městyse.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Mgr. Petrjánošová

Pan Maděřič navrhl odvolat p. Pavla Polacha, který nechodí z časových důvodů na pracovní 
schůzky finančního výboru a sdělil, že sám p. Polach chce na funkci rezignovat, ale zatím to 
nepodal písemně.

Usnesení č. 8/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves odvolalo p. Polacha z členství ve Finančním 
výboru zastupitelstva městyse.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Parma

Usnesení č. 9/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo p. Veroniku Vojtěškovou 
za členku Finančního výboru zastupitelstva městyse.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se
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Zpráva o činnosti rady městyse
Zastupitelé byli seznámeni s činností rady za minulé období, viz zápisy z rady č. 48 - 53.
Žádné dotazy k činnosti rady nebyly.

Usnesení č. 10/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 programu - Návrh rozpočtu na rok 2013

Rozpočet byl řádně a včas vyvěšen na úřední desce a na webových stránkách městyse. 
Zastupitelé měli materiál k prostudování. 
Pan Maděřič podal návrh, aby byla nejprve přednesena zpráva finančního výboru, ve které 
jsou vzneseny připomínky právě k návrhu rozpočtu.
Předseda Finančního výboru p. Maděřič přednesl zprávu, která bude nedílnou součástí zápisu.
Finanční výbor navrhuje snížení příspěvku v položce školní materiál, částku na nákup 
drobného materiálu a doporučuje, aby účetní MŠ zpracovávala i mzdovou agendu, kterou 
doposud zpracovávala externí firma.
Upozornil na dozor ve školní jídelně, který se proplácí učitelkám. Ředitel ZŠ zodpověděl 
dotaz ohledně placení učitelek. Pedagogičtí pracovníci, kteří vykonávají dozor ve školní 
jídelně, jsou zaměstnanci základní školy a nikoli mateřské školy. Tuto službu si MŠ platí.
Pan Maděřič doporučil přehodnotit financování kulturních akcí, DLŘ a Vinobraní, poukázal 
na vysokou cenu vstupného. 
Finanční výbor požaduje podrobněji rozpracovat položku - příspěvek na provoz a mzdy u p.o. 
Služby.
U DPS - položka platy zaměstnanců je neúměrně vysoká, v současné době tam není vedoucí a 
měla by být tudíž snížena částka.
Místní správa - položka platy zaměstnanců - finanční výbor žádá o doložení výpočtu mezd u 
jednotlivých zaměstnanců úřadu městyse.

Starosta reagoval na zprávu FV:
Oblast kultury - výdaje nejsou pouze na kult. akce, ale i na pohoštění, ohňostroj, tisk 
kalendáře RP, svatby, vítání občánků - přívěšky a pod.
V letošním roce bylo poprvé Vinobraní akcí ziskovou. U akce typu DLŘ by naopak cena 
vstupného měla být zvýšena a poukázal na to, že finanční částky určené na akci jsou rok od 
roku nižší. 
Rozpočet služeb - loňský rozpočet měl 19 položek, ten letošní má zhruba 17 položek. 
DPS - rozpočet je nastavený podle loňského roku, ještě není jisté, zda zastupitelstvo rozhodne 
o tom zda DPS bude převedena pod Oblastní charitu Břeclav. Je to jedním z bodů tohoto 
zasedání. Tato služba by byla asi o 300 000,- Kč levnější. Zatím je rozpočet navržen takhle, 
pokud budou úpravy, pak se to vyřeší rozpočtovým opatřením. 
Činnost místní správy - vycházíme ze 4 a půl úvazku, platy jsou dány platným výměrem.
Mateřská škola - v podstatě bylo vyhověno nárokované výši, jsou tam finance určené na 
údržbu a investice (malování, opravy podlah).
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Pan Maděřič upozornil na to, že v minulém roce se částka navyšovala a pak došlo k velkému 
zisku MŠ. Navrhuje část peněz dát do rezervního fondu, a pokud bude potřeba, pak peníze 
MŠ přidělit. Doporučuje vrátit se k projednání přidělení finančních prostředků MŠ.
Ing. Parma považuje za nutné zamyslet se nad zprávou finančního výboru, zejména u kulturní 
činnosti kde každý rozpočet jednotlivé akce se schvaluje na radě městyse. Souhlasí s úpravou 
rozpočtu u p.o. Služby, rozpočet se musí více rozpoložkovat. Podotknul, že rozpočet se dá 
řešit i v průběhu roku rozpočtovým opatřením a navrhuje schválit rozpočet na rok 2013.

Usnesení č. 11/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu Finančního výboru 
zastupitelstva městyse.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Maděřič

Starosta městyse se vrátil k rozpravě o návrhu rozpočtu na rok 2013 a seznámil zastupitele s 
některými položkami v rozpočtu. 
Pan Maděřič upozornil na nájemné za byty, výše nájmů neodpovídá, jsou tam, podle něj, 
velké finanční rozdíly.
Starosta informoval o tom, že na radě městyse bylo rozhodnuto, že městys bude vlastnit jen 
byty zvláštního určení, tj. DPS a tzv. startovací byty.
Pan Maděřič - poukázal na nákup služebního vozidla pro strážníka obecní policie, jde o 
vysoké náklady. Doporučil zřídit smlouvu i s okolními obcemi o spolupráci s naší OP a tím 
by mohly obce přispět finanční částkou.
Starosta upozornil na nutnost, že strážník obecní policie v zájmu ochrany veřejného pořádku a
ochrany osobního majetku musí být mobilní. Ostatní obce zatím ještě nepočítají ve svém 
rozpočtu s touto položkou, možnost v průběhu roku.

Usnesení č. 12/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočet městyse Moravská Nová Ves 
na rok 2013. Na straně příjmů 25 587 700,- Kč. Na straně výdajů 28 587 700,- Kč. Ve 
financování bude zapojen zůstatek finančních prostředků Základního běžného účtu ve výši 
3 000 000,- Kč.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Maděřič

Bod č. 4 - Návrh rozpočtového opatření č. 4/2012

Starosta městyse seznámil zastupitele a občany s návrhem rozpočtového opatření č. 4/2012.

Usnesení č. 13/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření č. 
4/2012. Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 493 800,- Kč, celkové příjmy po navýšení 
činí 25 169 600,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 493 800,- Kč. Celkové výdaje 
po navýšení činí 26 981 700,- Kč.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Návrh sociálního fondu na rok 2013
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Sociální fond tvoří zaměstnanci odvodem z částky svých mezd, např. na obědy, rekreaci apod. 

Usnesení č. 14/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo návrh sociálního fondu na 
rok 2013. Na straně příjmů 70 000,-  Kč a na straně výdajů 70 000,- Kč.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 5 programu - Rozpočtový výhled 

Starosta městyse informoval o tom, že mít rozpočtový výhled nejméně na 2 roky dopředu je 
zákonná povinnost.

Usnesení č. 15/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtový výhled 
Městyse Moravská Nová Ves na roky 2014 - 2016

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 6 programu - Obecně závazná vyhláška č. 2/2012 

Obecně závazná vyhláška č. 2/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. Poplatek za odpad na 
rok 2013 zůstává ve stejné výši - 500,- Kč na osobu za rok.

Usnesení č. 16/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo obecně závaznou 
vyhlášku č. 2/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 7 programu - Zřizovací listina Základní a Mateřské školy Moravská 
Nová Ves

Audit JMK v roce 2011 shledal nesoulad mezi zřizovacími listinami příspěvkových 
organizací a nájemními smlouvami. Proto je nutno opravit tyto zřizovací listiny.

Usnesení č. 17/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 ke Zřizovací 
listině příspěvkové organizace městyse Základní škola Moravská Nová Ves, okres Břeclav v 
předloženém znění.
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H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 18/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 ke Zřizovací 
listině příspěvkové organizace městyse Mateřská škola Moravská Nová Ves, okres Břeclav v 
předloženém znění.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 8 programu - Převody majetku

Jedná se o pozemky v lokalitě za měšťankou, které by měly být odkoupeny od vlastníků za 
účelem výstavby rodinných domků. Starosta přednesl návrh smlouvy o smlouvě budoucí na 
nákup těchto pozemků v lokalitě Br4 územního plánu Městyse Moravská Nová Ves vydaného 
29.9.2008 pod č.j. 1081/2008. Cena za 1m2 pozemku 100,-Kč. Pozemky by měly být 
odkoupeny a v roce 2014 zasíťovány a nabídnuty k prodeji.

Usnesení č. 19/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo smlouvy o smlouvě 
budoucí na nákup pozemků par. Č. 1717/23, 1717/25, 1717/27, 1717/28, 1717/30, 1717/32, 
1717/34, 1717/36, 1717/73, 1717/38, 1717/74, 1717/39, 1717/75, 1717/40, 1717/41, 1717/76, 
1717/78, 1717/42, 1717/77, 1717/43, 1717/79, 1717/80, 1717/81, 1717/92, 1717/82, 1717/93, 
1717/83, 1717/84, 1717/85, 1717/86, 1717/87, 1717/88, 1717/89, 1717/90, 1717/91, 1717/94, 
vše v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní cena je 100,- Kč za m plochy. Náklady spojené 
s nákupem jdou k tíži kupujícího.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Převod historického majetku
V souvislosti se zákonem č. 173/2012 Sb. O přechodu některých věcí z majetku České 
republiky do vlastnictví obcí je nezbytné do 31.3.2013 uplatnit u katastrálního úřadu návrh na 
převod pozemků na obec. Jinak bude uplatněna právní domněnka o přechodu vlastnického 
práva zpět na stát, tj. Českou republiku, nikoliv městys. Pro naši obec je to doposud 65 parcel.

Usnesení č. 20/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí podání návrhu na zápis 
nemovitostí uvedených na LV1 pro obec Moravská Nová Ves do vlastnictví Městyse 
Moravská Nová Ves.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 9 programu – Různé
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Ing. Radek Vaněk rezignoval na funkci ve Školské radě Základní školy Moravská Nová Ves a 
je nutno zvolit nového zástupce. Byl navržen p. Mgr. Marek Košut. 

Usnesení č. 21/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo p. Mgr. Marka Košuta jako zástupce 
zřizovatele ve Školské radě Základní školy Moravská Nová Ves.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Mgr. Košut

Zapojení Městyse Moravská Nová Ves do územní působnosti MAS Dolní Morava
MAS Dolní Morava nás žádá o podporu z Opatření III.4.1. Získávání dovedností, animace a 
provádění v PRV ČR 2007-2013, pomocí které bude moci uskutečnit proces tvorby a 
aktualizace nové Integrované strategie území, která bude nezbytným dokumentem pro 
zařazení MAS mezi akční skupiny, které se mohou o podporu v následujícím programovacím 
období ucházet. Pokud zastupitelstvo městyse nevysloví souhlas s podporou, nebude moci 
MAS naši obec do zpracování strategie zahrnout, tzn., že v letech 2014-2020 by žádný ze 
subjektů působících v obci nemohl prostřednictvím grantových výzev MAS v rámci PRV ČR 
podporu čerpat. Tuto zprávu zaslal Ing. Smetana, který byl pozván na dnešní zasedání, aby 
situaci obsáhleji objasnil, ale nedostavil se.

Ing. Parma – Poukázal na to, že akčních skupin je mnoho a p. Ing. Smetana by měl objasnit 
celou záležitost podrobněji. 

Usnesení č. 22/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo souhlas se zapojením území Městyse 
Moravská Nová Ves do území působnosti MAS Dolní Morava, IČ 26667401 a nesouhlasí 
s přípravou Integrované strategie území na území Městyse Moravská Nová Ves.

H: 0 pro 10 proti 1 zdržel se
                                                              Mgr. Košut

Závěrečné účty DSO Čistý jihovýchod a Regionu Podluží
Závěrečné účty DSO jsou třeba formálně vzít na vědomí. Schvalovány jsou členskými 
schůzemi těchto svazků obcí.

Usnesení č.23/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí závěrečné účty DSO Čistý 
jihovýchod a svazku obcí Region Podluží.

H: 7 pro 0 proti 4 zdrželi se
Ing. Vaněk
Ing. Parma
Maděřič
Valihrach
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Zrušení provozování DPS
Na podzim odešla vedoucí DPS a na výběrové řízení se žádný vhodný kandidát nepřihlásil. 
Oblastní charita Břeclav by služby poskytovala občanům ve stejném rozsahu, převzala by i 
naše pracovnice a obci by to ušetřilo přibližně 300 000,- Kč ročně. Navíc charita pracuje i o 
víkendech, takže by došlo i ke zkvalitnění těchto služeb pro občany. Dům zůstává stále ve 
vlastnictví městyse, pouze pečovatelskou službu by prováděla Oblastní charita Břeclav.

Usnesení č. 24/14/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo zrušení provozování pečovatelské 
služby Moravská Nová Ves.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Vaněk

Bod č. 10 programu – Připomínky členů zastupitelstva městyse

Pan Maděřič – Poukázal na uzamykání hlavních dveří úřadu, kudy procházejí občané k lékaři 
a nesouhlasí s uzavřením úřadu v období vánočních svátků.
Starosta – Hlavní vchodové dveře se otevírají ráno v 7.00 hod. Co se týká volna o svátcích, 
jsou to jenom 2 dny a ve čtvrtek není úřední den a v pátek je pracovní doba jenom do 12.00 
hod. Pokud si někdo nestihne vyřídit záležitosti před obdobím svátků, má možnost ověřit 
podpisy i na poště, stejně tak tam funguje i Czech point.
Místostarosta Kučera seznámil s řešením nedostatků, které byly uvedeny v minulém zápisu 
kontrolního výboru.
Na dopravním inspektorátu Policie ČR ohledně přepsání faresinu (nakladače) na městys bylo 
sděleno, že změnu v technickém průkazu nejde provést, protože vlastníkem je po dobu 5 let 
DSO Čistý jihovýchod, pak teprve to půjde přepsat a to je v roce 2014. 
Zapsání sběrného střediska do katastru nemovitostí – nejde přepsat, protože částečně jsme se 
stavbou na cizím pozemku. Zažádali jsme o odkup části tohoto pozemku, bude odprodán asi 
do 2 let, vlastníkem je SŽDC Praha.. 
Kompostárna – bude se muset zkolaudovat alespoň jímka, která měla být na kolaudačním 
rozhodnutí. Na sběrném dvoře se musely zrušit 4 budovy, které byly odstraněny, aniž by o 
tom stavební úřad věděl.

Bod č. 11 programu – Připomínky občanů

Pan Jeřábek poděkoval zastupitelům za vše, co se jim podařilo.
Pan Nešpor připomínkoval, že kultura, folklór a víno je součástí obce a že by se kulturní akce 
rušit neměly. Nelíbilo se mu, že sám pořádá kulturní akce a musí uhradit poplatek 100,- Kč za 
inzerci ve Zpravodaji a připomněl, že mu byla přislíbena oprava silnice v ulici U Mlýna.
Zdůraznil, že na ulici Luční u DPS chybí označení dopravními značkami, není tam umístěna 
žádná dopravní značka a není tam vyznačena hlavní silnice.
Místostarosta – oprava silnice se měla dělat, bylo to domluveno se SUS Břeclav, ale začalo 
mrznout.
Starosta – Silnice se opravovat budou, ale bylo řečeno, že v nějakém časovém horizontu bude 
postupně probíhat oprava silnic a podotknul, že podmínky pro inzerci jsou pro všechny 
občany stejné.
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Manželé Létalovi vznesli dotaz, proč se nezamyká brána u základní školy?
Místostarosta – do školy se chodí cvičit, občané tam parkují vozidla, ale bude se na to více 
dohlížet, aby brána byla zamčená.

Bod č. 12 programu – Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves p. Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a 
občanům za účast, popřál všem pěkné prožití vánočních svátků a hodně štěstí a pohody v roce 
2013 a ukončil 14. Veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves v 20.25 hod.

V Moravské Nové Vsi 23.12.2012

Mgr. Marek Košut,v.r. Jaroslav Kučera,v.r.
       starosta   místostarosta

Ověřovatelé: Jaroslav Kučera, v.r.

Milan Valihrach, v.r.

Zapisovatel: Martina Janulíková, v.r.




